
 

 

 

 

Tarnów, 29 października 2024 r. 

KRM.0003.128.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na IX sesji Rady Miejskiej 24 października 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tadeusz Żak złożył następujące 
wnioski:  
1. W imieniu mieszkańca z ulicy Najświętszej Panny Marii radny poprosił o interwencję, ponieważ 

niejednokrotnie w nocy wracająca z imprez pod wpływem alkoholu młodzież puka mu do drzwi. 
Dochodziło do sytuacji, w której mieszkaniec był popychany przez młodzież, ponieważ zwracał 
uwagę na ich nieodpowiednie zachowanie. Zwracał się już w tej sprawie o pomoc do Straży 
Miejskiej i do policji. W odpowiedzi Straży Miejskiej usłyszał, że „nie ma do tego ludzi”. Poprosił  
o pomoc w rozwiązaniu tego problemu. 

2. W imieniu mieszkańców ulicy Najświętszej Panny Marii poprosił o rozważenie możliwości 
zamontowania monitoringu, ponieważ w okolicach Wątoku gromadzą się osoby spożywające 
alkohol. 

3. Chciał wiedzieć, dlaczego nie ma już osoby przeprowadzającej dzieci przez przejście dla pieszych 
przy Szkole Podstawowej nr 2 na ulicy Konarskiego. Jest to bardzo ruchliwe miejsce, a taka osoba 
zdecydowanie poprawia bezpieczeństwo w poruszaniu się dzieci przez to przejście.   

4. Na ulicy Starodąbrowskiej na odcinku pomiędzy ulicą Gomoły a ulicą Słoneczną znajduje się 
przejście dla pieszych ze zniszczoną nawierzchnią. Osoby z wózkami mają problem z wjazdem na 
chodnik. Radny poprosił o uzupełnienie tego ubytku.  

5. Poprosił o uzupełnienie przepalonego oświetlenia ulicznego przy rondzie Jana Hetmana 
Tarnowskiego. 

6. Zwrócił uwagę na konieczność wykonania doraźnej naprawy chodnika na ulicy Goslara pomiędzy 
blokami mającymi wejście od ulicy Szpitalnej 3 do 7.   

7. W imieniu mieszkańców ulicy Powroźniczej poprosił o wymianę oświetlenia na tej ulicy, ponieważ 
w tym momencie jest ono bardzo słabe. Dodatkowo zwrócił się z prośbą o uzupełnienie  
i poprawienie płyt chodnikowych. 

8. W imieniu mieszkańców zgłosił problem ze zbyt ograniczoną liczbą miejsc do ładowania hulajnóg 
w Tarnowie. Zasugerował utworzenie nowej stacji ładowania hulajnóg w centrum miasta. 

 


